

**Sonderpreis: SUSTAINABYLITY**  
**Preisgeld: 5.000 Euro**

**SMILE OR DIE**

MIRJAMI NYMAN

Aalto Universität School of Arts, Design and Architecture Helsinki

Klassische Formen wie Trenchcoat oder Cabans aus hellblauem und gelben Plastik - wie passt das zusammen? Sind es Müllsäcke? Neu oder recycelt?. Mirjami Nymans Kollektion beantwortet all diese Fragen nicht. Aber sie stößt wichtige Fragen an und die Modelle sind attraktiv! Die partiell angeklebten Plastikfetzen an Kleidung und Schuhe könnten auch zur Ausstattung eines dystopischen Films gehören, aber das leuchtende Blau und die dekorativ verschlungenen Kleider garantieren für ein Happy End. Mirjami Nyman spielt gern mit Trash und trashigen Assoziationen. Die Jury haben der innovative Ansatz, die Geschlossenheit und die Kraft der Kollektion überzeugt.

Special price: SUSTAINABYLITY

**SMILE OR DIE**

MIRJAMI NYMAN

Aalto Universität School of Arts, Design and Architecture Helsinki

Classic forms like trenchcoat or cabans made of light blue and yellow plastic - how does that fit together? Is it trash bags? New or recycled? Mirjami Nymans collection doesn't answer these questions. But it raises important questions and the models are attractive! The partially stuck plastic shreds on clothes and shoes could also be part of an outfit of a dystopian film but the shining blue and the decorative intertwined dresses guarantee a happy ending. Mirjami Nyman loves to play with trash and trashy associations. The jury was convinced by the innovative approach, the coherence and the power of the collection.